
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 18.04.2017 o 17.00 hod. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
2.   Kontrola uznesenia 
3. Správa o kontrolnej činnosti za I. polrok 2017 pre OZ 
4. Schválenie Urbanistickej štúdie na výrobno-skladovú zónu 
5. Schválenie Urbanistickej štúdie na rekreačnú zónu 
6. Schválenie začatia obstarávania územného plánu obce Bašovce 
7. Rôzne 
8. Záver 

 

 

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Evu 
Gvuščovú a Igora Drličku. 
 

Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 13. zasadnutí OZ boli splnené. 

Správa o kontrolnej činnosti za I. polrok 2017 pre OZ 

Nakoľko poslanci dostali správu v dostatočnom predstihu obecné zastupiteľstvo po prerokovaní zobralo 

správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 1 polrok 2017 na vedomie bez pripomienok. 

V tomto bode sa riešil aj plán kontrolnej činnosti na 2 polrok 2017. Poslanci plán odsúhlasili a v prípade 

potreby sa bude operatívne dopĺňať. 

Schválenie Urbanistickej štúdie na výrobno-skladovú zónu 
Schválenie Urbanistickej štúdie na rekreačnú zónu 
Schválenie začatia obstarávania územného plánu obce Bašovce 

 

Tieto tri body sú vzájomne prepojené a pre obec sú dôležité, preto sa rozprúdila živá diskusia. Niektorí 

poslanci sa obávajú, že ak sa schváli územný plán, že bude možné v obci umiestniť aj priemysel, ktorý 

znečisťuje životné prostredie. Starosta vysvetlil, že teraz sa schvaľuje len súhlas na vypracovanie 

územného plánu, ku ktorému sa okrem OZ bude vyjadrovať viacero inštitúcií.  Priemysel, s ktorým obec 

nebude súhlasiť sa jednoducho neschváli a naviac pri priemyselnom parku, ktorý znečisťuje prostredie je 

zbytočné budovať rekreačnú zónu, pretože nik sa nebude chcieť rekreovať v znečistenom prostredí.  

 



  

Rôzne 

V tomto bode sa poslanci zaujímali o práce prebiehajúce v materskej škole o prácu aktivačných 

pracovníkov a o možnostiach čerpania eurofondov. Starosta vysvetlil jednotlivé body. 

Záver    

  Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 

 V Bašovciach,  dňa  24.07.2017                                                                   
                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                 Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
 
 

Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                 overovatelia zápisnice 


